

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN DECAPOLIS PROPERTIES Date: 02-12-2024 10:00:19 AM Subject: The extraordinary general assembly meeting</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الأردن ديكابوليس للأموال التاريخ: AM 10:00:19 2024-12-02 الموضوع: اجتماع الهيئة العامة غير العادي</p>
<p>- Please note that we have received a letter from the Companies Control Department No. 1/169/119015 dated 12/1/2024, which includes an invitation to attend the extraordinary general assembly meeting of Jordan Decapolis Real Estate Company on Tuesday 12/24/2024 at nine o'clock in the morning via electronic means via the Zoom application, to discuss the following topics</p> <ul style="list-style-type: none">- Dismissal of the current board of directors of the company -- Election of a new board of directors for the company.-	<p>يرجى العلم بأنه قد وردنا كتاب من السادة دائرة مراقبة الشركات رقم 1/169/119015 المؤرخ في 2024/12/1 يتضمن الدعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي لشركة الاردن ديكابوليس للاملاك يوم الثلاثاء 2024/12/24 الساعة التاسعة صباحا عبر الوسائل الالكترونية عن طريق تطبيق zoom وذلك لبحث المواضيع التالية: - - اقالة مجلس ادارة الشركة الحالي . - انتخاب مجلس ادارة جديد للشركة .</p>
<p>01-12-2024</p>	<p>01-12-2024</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: أسامة علي</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: أسامة علي</p>